
Referat fra Skolebestyrelsesmøde 8. november 2023 på Langsø Friskole og
Børnehus.

Tilstede:Morten, Ronni, Kim, Jan, Maj-Britt, Jehan, Jesper R, Julie og David
Afbud: Jane, Jesper H, Charlotte

19:30 - Sidste nyt

-David minder bestyrelsen om deres tavshedpligt

-David har holdt statusmøder med ledelsen. 

-Der arbejdes på en videnskabsklub

19:35 - Nyt fra skolen ved Kim

-Kim orientere. Skoleindskrivning I går. Flot fremmøde. 100% af børnene fra børnehuset 

ønsker at fortsætte på langsø Friskole. Trina den nye 0. klasseslærer har været på besøg 

og hilse på børne og skole. 

-Den nye lærer Morten er også godt igang.

-Der er en del sygdom lige for tiden, både blandt lærer og elever.

-Der arbejdes på at strømline danskfaget skoletiden igennem.

19:50 - Nyt fra Børnehuset ved Jesper

-Jesper orienterer. Der er nyt personale i vuggestuen og der er ved at falde ro på huset.

-Der er visioner omkring det fremtidige miljø i skolegård og på legeplads.

20:00 - Kommunikation ved Ronni

-Der er et ønske om yderligere information fra skolen, f.eks. I kontornyt, mdr. Brev eller 

lign. 

-Vigtigt at hjemmesiden er opdateret. 

20:10 - Økonomi ved Jan

-Omkostninger til energi er faldet.

-Driften følger budgettet, men uforudsete omkostninger kommer til at påvirker regnskabet i

år.

20:20 - Introduktion til budget for 2024 ved Kim og Jesper

-Kim, Lene og Jesper har været på budgetseminar hvor friskolen var der som konsulenter. 

God proces. 



-Der er behov for at tiltrække flere børn.

20:30 - Pause

20:35 - Budget for 2024

-Budgettet gennemgås.

-Der træffes beslutning om takststigninger årligt 1/8

-Der indhentes tilbud til optimering af elnet. David + Julie, frist næste bestyrelsesmøde

-Håndværk og design, Der er i gang med at blive indhentet tilbud. David.

-Kælderen er fugtig, Denne inspiceres

21:10 - Eventuelt

21:15 - Tak for i aften

Vammen den 8/11 2023

Referent: Maj-Britt Givskov Hansen ____________________________

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:


